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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:651 Österlenbanan

Trafikverket har under en längre tid arbetat med trädsäkring av Österlenbanan, 
järnvägssträckan mellan Ystad och Simrishamn. Syftet har varit att göra banan 
mer robust och undvika inställda tåg vid hård vind.

Trots detta fortsätter tågen att ställas in löpande och inte sällan med kort varsel. 
Senast den 30 december 2024 ställdes tågen in under hela dagen. Anledningen 
uppgavs vara just hårda vindar. 

Få om någon annan järnvägssträcka i Skåne upplever samma frekvens av 
inställda tåg på grund av väderförhållanden. Det skadar tilliten till 
kollektivtrafiken i sydöstra Skåne och är i längden tillväxthämmande.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är därför:

 

Är statsrådet och regeringen beredda att vidta några åtgärder för att göra 
Österlenbanan mer robust och minska frekvensen av inställda tåg?

………………………………………

Adrian Magnusson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-02
Besvaras senast
2025-01-16
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


